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Představitelé nemocnic zřizovaných Ústeckým a Libereckým krajem podepsali s
Všeobecnou zdravotní pojišťovnou ČR dlouhodobé smlouvy o spolupráci. Podmínky
pro poskytování zdravotních služeb hrazených z veřejného pojištění se u největších
nemocnic na severu Čech nebudou ani v dalších letech příliš odlišovat.

„Na dlouhodobé spolupráci jsme se dohodli s akciovými společnostmi Krajská zdravotní v
Ústí nad Labem, Krajská nemocnice Liberec a Nemocnice s poliklinikou České Lípa.
Zřizovatelem těchto společností jsou jak Ústecký tak a Liberecký kraj a dohromady tvoří sedm
největších nemocnic v obou krajích,“ uvedl ředitel Regionální pobočky VZP Petr Veselský.
Ve všech případech získala uvedená zdravotnická zařízení od VZP ČR dlouhodobé
smlouvy na období pěti let a s garancí financování nemocnic z veřejného zdravotního



pojištění. Jednotlivé nemocnice se zavázaly, že částečně změní strukturu svých
odborností.

„S nemocnicemi jsme se shodli na udržení vysoké kvality a dostupnosti poskytované péče s
maximální mírou bezpečí pro pojištěnce, při současném zefektivňování dosavadní sítě
poskytovatelů zdravotních služeb zajišťujících akutní lůžkovou nemocniční péči,“ upřesnil
Petr Veselský.

V Ústeckém a Libereckém kraji poskytuje zdravotní služby dalších celkem třináct
menších nemocnic, jejichž zřizovatelem jsou města, obce, případně právnické osoby.
Rovněž s nimi, s výjimkou Podřipské nemocnice s poliklinikou Roudnice n. L., s níž má
ale VZP ČR již předběžnou dohodu, byly uzavřeny dlouhodobé, střednědobé či
krátkodobé smlouvy s větší či menší změnou struktury péče.

Jak VZP ČR, tak i ostatní zdravotní pojišťovny při svém rozhodování o rozsahu a
podmínkách jednotlivých smluv vycházely z věcné a odborné situace v regionu.
Posuzovaly dostupnost péče v okolních víceoborových zdravotnických zařízeních s
důrazem na udržení vysoké kvality při současném zefektivňování dosavadní sítě
poskytovatelů služeb zajišťujících akutní lůžkovou nemocniční péči.

„Jsem ráda, že v Libereckém kraji, na rozdíl od jiných, nebyl problém s počty lůžek pro akutní
nemocniční péči a na jeho území není žádná z nemocnic, která má zmizet z mapy,“
zhodnotila Zuzana Kocumová, statutární náměstkyně hejtmana Libereckého kraje pro
resort zdravotnictví, tělovýchovy a sportu


